
 

 
Motion om trygghetsboende 

 
 
Antalet äldre kommer som grupp att växa betydligt de närmaste åren och behovet av vårdplatser 
kommer att öka. Det finns beräkningar som säger att minst 50 miljarder kr av samhällets resurser bör 
skjutas till för att klara dagens nivå på vård av gamla.  
 
Ett sätt att minska behovet av äldreboenden kan vara att inrätta särskilda trygghetsboenden för äldre 
personer som har en biståndsbedömning. 
  
Det finns statliga stöd för att antingen bygga nya trygghetsboenden eller bygga om vanliga 
hyresbostäder till trygghetsboenden. I en ny lagstiftning från 2019 ges möjlighet till ny- eller 
ombyggnad av särskilda boendeformer för äldre som har stöd enligt socialtjänstlagen. Det gäller både 
för äldre med omfattande vårdbehov och de som har ett biståndsbeslut. För att få tillgång till sådant 
trygghetsboende krävs ett beslut från kommunen. 
 
Det skulle troligtvis minska trycket på att få en plats på ett vård- och omsorgsboende, då ett 
trygghetsboende skapar gemenskap, ger stimulans och är bra för hälsan. Dessutom ger det möjlighet 
till en effektivare hemtjänstverksamhet. Trygghetsboendets gemensamhetslokaler skulle även kunna 
vara öppna för pensionärer i närområdet för att de ska kunna ta del av verksamheten och 
gemenskapen.  
 
Ett sådant boende i varje större stadsdel vore önskvärt. 
 
Jag yrkar därför att: 
 
Kommunen och AB Gavlegårdarna får i uppdrag att undersöka möjligheterna att bygga nya 
trygghetsboenden eller att bygga om befintliga fastigheter till trygghetsboenden enligt andemeningen i 
motionen. 
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